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Abstract (en)
The container consists of wall panels (1a-1e) and attachment elements (4) joining the wall panels. In order to improve the transportation and
assembly conditions, the wall panels (1a-1e) consist of hollow chamber panels. Furthermore the attachment elements (4) have attachment parts
which engage in two wall panels situated at right angles to each other, at least one of these attachment parts being constructed as a support beam
(5) which can be inserted into the chamber aperture, which support beam is provided on its support surface with a catch cam (6) engaging in a gap
in the girth panel (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen zusammensteckbaren kastenförmigen Behälter, der aus Wandplatten (1a-1e) und die Wandplatten zusammenhaltenden
Befestigungselementen (4) besteht. Zur Verbesserung der Transport- und Aufstellbedingungen bestehen die Wandplatten (1a-1e) aus
Hohlkammerplatten. Ferner weisen die Befestigungselemente (4) in zwei rechtwinklig zueinander stehende Wandplatten eingreifende
Befestigungsteile auf, wobei wenigstens einer dieser Befestigungsteile als in die Kammeröffnung einschiebbarer Trägerbalken (5) ausgebildet ist,
der auf seiner Tragfläche mit einem in einem Durchbruch der Gurtplatte (7) eingreifenden Rastnocken (6) versehen ist.
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